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siden han var 6 år gammel. Han er med 
andre ord en indfødt, og for ham er Gil-
leje mere og andet end bare sommerhu-
se og flotte strande. 

”For mange er Gilleje en sommer-
husby, men Gilleleje er mere. Der er 
masser af forenings- og idrætsliv, vi har 
vel mere end 100 forskellige foreninger, 
og derudover er der et godt handelsliv, 
og der sker noget i byen” fortæller Stefan 
Mogensen og forsætter: ”Samtidig er vi 
et lokalsamfund, hvor de fleste kender 
hinanden, noget vi som klub ser som en 
stor fordel”. 

Byen støtter op
For Gilleleje FK handler det om at vende 
det til noget positivt at være fra et lokal-
samfund, helt derude hvor mange først 
kommer, når sommeren er over Dan-
mark og badestrandene skal udnyttes. 

”Vi oplever at byen støtter op om os 
og det fællesskab, som vi arbejder for. 
Klubben er en del af lokalsamfundet og 
mere end blot nogle, der modtager pen-
ge. Det gør en enormt glad at opleve den 
opbakning, og der synes jeg, at vi kan 
noget helt særligt i vores fodboldklub 
og vores by” – smiler formanden, inden 
han stolt nævner, at der til klubbens sid-
ste sponsorcup var intet mindre end 90 
tilmeldte - alle sponsorer eller personer 
med tilknytning til sponsorer i klubben. 

Udfordringerne
Adspurgt om udfordringerne ved at 

være placeret som DBU Sjællands nord-
ligste klub, svarer Stefan Mogensen efter 
lidt betænkningstid. 

”For os er det jo et vilkår og en del af 
det og spille fodbold og bo i Gilleleje, at 
vi for eksempel nogle gange har lidt lan-
ge køreture til udekampene, og at der 
ikke lige er så mange fodboldhold i na-
bobyerne, som andre steder. Men det gør 
os ikke noget. Til gengæld har vi da op-
levet hold, der ikke kommer den anden 
vej. Et andet vilkår, som gør sig gælden-
de for os, er at vi i øjeblikket kun har 1 
seniorhold, og der ville vi da gerne have 
flere. Men vi ser at mange fraflytter byen, 
når de når ’senior-alderen’, da de skal til 
andre byer på Sjælland og studere, man-
ge af dem til København.” 

Og selvom det kan ærgre formanden 
at se de unge mennesker tage turen til 
København for at studere, så ser han det 
som en helt naturlig del af det at være fra 
Gilleleje, og som ham selv, kommer nog-
le da også retur igen efter endt studietid. 

Fremtiden i vandkanten
Gilleleje FK består i dag af cirka 340 
medlemmer og faktisk har der været en 
befolkningstilvækst på 300 over de se-
neste 12 år, således at der i dag bor cirka 
6600 personer i Gilleleje. Derfor er det da 
også en formand, der ser lyst på fremti-
den for klubben i vandkanten: 

”Vi har arbejdet meget med at få 
skabt den her fællesskabsfølelse, siden 
vi trådte ind som ny bestyrelse for syv år 

siden. Det er også vores mission fremad-
rettet at gøre endnu mere, med ture, fæl-
lesspisning og fællestræninger på tværs 
af årgange”, siger Stefan Mogensen.  

Samtidig vil vi også fremadrettet gør 
meget ud af at være en central de laf lo-
kalsamfundet og skabe de her gode re-
lationer, som skal til i en by som vores. 
Det er jo relationerne, der i sidste ende 
driver det.” Konkluderer Stefan Mogen-
sen, inden han tømmer kaffekoppen og 
bevæger sig ud på de efterhånden fyld-
te baner, hvor der er gang i to 8-mands 
kampe. 

Måske er det meget sigende for lige 
netop fællesskabet i Gilleleje FK, at for-
manden ikke når mange skridt imellem 
håndtryk, klap på skulderen, smil og sjo-
ve bemærkninger, som han bevæger sig 
henover banerne for at indtage sin plads 
på sidelinjen, som helt almindelig tilsku-
er og forælder.
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være placeret som DBU Sjællands nord-
ligste klub, svarer Stefan Mogensen efter 

”For os er det jo et vilkår og en del af 
det og spille fodbold og bo i Gilleleje, at 
vi for eksempel nogle gange har lidt lan-
ge køreture til udekampene, og at der 
ikke lige er så mange fodboldhold i na-
bobyerne, som andre steder. Men det gør 
os ikke noget. Til gengæld har vi da op-
levet hold, der ikke kommer den anden levet hold, der ikke kommer den anden 
vej. Et andet vilkår, som gør sig gælden-
de for os, er at vi i øjeblikket kun har 1 

siden. Det er også vores mission fremad-
rettet at gøre endnu mere, med ture, fæl-
lesspisning og fællestræninger på tværs lesspisning og fællestræninger på tværs 
af årgange”, siger Stefan Mogensen.  

Samtidig vil vi også fremadrettet gør 

Vi oplever at byen støtter 
op om os og det fælles-

skab som vi arbejder for.
- STEFAN MOGENSEN -



VI SES PÅ

banerne!


